
TÅRNBY KOMMUNE    
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MØDE I:    Skolebestyrelsen ved Løjtegårdsskolen    DATO: 04.05.2021    

EMNE:    Bestyrelsesmøde    SAGSNR.: 17.01.11-P35-21-423798    

DELTAGERE:    

Michael Flies von Linstow, Martin Purdy, Eline Borberg, Sophia    
Fabritius Sørensen Raff, Lucca Hülsen Damm, Charlotte    
Storm, Ann Marquardsen, Daniel Sandal Gadegaard, Maria Krogh Langner,  
Nikolaj Borch, Jan Jakobsen, Lasse Erik

 
Dvoracek,  

Ole Juhl, Kathie Westgard Damlund og Sussie Nørsø    

AFBUD:    Eline Borberg, Lucca Hülsen Damm        

MØDENR.:    5/2021        

    

Online kl. 17.00     

0. Fastlæggelse af dagsorden 

a. Tilføjelse af pkt. 4                        

     

1. Godkendelse af referat af møde nr. 4 den 20.04.2021     

a. Godkendt 

    

2. Meddelelse fra      

a. Ledelsen     

i To hjemsendte klasser grundet elev smittet med COVID-19 

ii Fagfordeling er i gang. 

iii To barsler for næste skoleår 

iv Afvikling af FP9 kører fint - med en enkelt forlængelse d.3.5.2021. 

v Ny genåbning mandag d.10.5.2021. Nærmere detaljer herom følger senere på ugen, 

hvorefter vi arbejder videre.  

vi 6.årgang har modtaget besked om ny klassedeling d.d. 

b. Bestyrelsen     

i Der har været afholdt FRO-møde. 

ii Ingen henvendelser fra forældre.  

c. Medarbejdere  

i Tekniske udfordringer ved prøverne var en udfordring.  

ii Medarbejderne er nervøse for ny genåbning.    

iii Asfaltbelægning ved SFO-en er fortsat ikke udbedret og derfor fortsat til fare og ulempe 

for alle, der færdes der. 

iv SFO-en er hårdt ramt grundet hjemsendelse.   

d. Elevråd     

e. Skoleudvalget 

i Stærke børnefællesskaber har været i fokus. Porten udfases.  

ii Antal 0.klasser for 2022/23 har været drøftet og klassekvotient på 24,3 er sendt til 

høring.  

    

3. Michael leder en proces hvor vi kigger på kommende skoleår   



i Det kan overvejes, om trivsel og trafiksikkerhed efter dagens Menti-proces kunne være 

bud på skolebestyrelsens fokusområder for kommende skoleår.  

  

4. Trafiksikkerhed  

i Trafiksikkerheden er fortsat en stor bekymring.  

ii Trafiklyset i fodgængerovergangen var d.d. ude af drift. Det udbedres d.5.5.2021. 

iii Prioriteringer omkring trafiksikkerhed bør vægtes højere, og processen opleves som 

langsommelig ift. vigtigheden.  

iv Alle opfordres til at give kontoret besked, hvis trafiklyset er ude af drift.  

    

5. Evt.    

i Dimissionen afholdes efter de til den tid gældende retningslinjer.  

ii Opfordring til at notere film, som klasser har set, så de ikke skal se/arbejde med de 

samme film gennem skoletiden.  

 

    


